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HalvårsmötesProtokollUIF 2016-10-24  

 

  

Utviksvägens IntresseFörening 
Klapparvik 623 

826 91  SÖDERHAMN  
 
 

 
 

Protokoll från halvårsmöte 
28 november 2016-11-14 
 
§ 1 Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Att justera protokollet utsågs Hans Larsson och Göran Edgren 
 
§ 3 Till sekreterare utsågs Eva Wastenson 
 
§ 4 Årsmötesprotokollet föredrogs och godkändes 
 
§ 5 Föreningens ekonomi.  
      Ekonomin är för närvarande god, tack vare oförändrat medlemsantal. 
 
§ 6 Medlemsavgiften föreslås oförändrad: 200 kr 
 
§ 7 Utvikar´n. Ordföranden efterlyste intresserade skribenter. 
 
§ 8 Läget på fiberfronten: 
      Allt tyder på att dragningar ska ske under 2017. 
 
§ 9 Grannsamverkan. Ordföranden påminde om Janne Lindbergs insatser inom 
      samverkansområdet. 19 kontaktombud förser 300 e-mailadresser med information från 
      polisen. Enligt polismyndigheterna har vi varit förskonade från stölder i området.     
      Grannsamverkan kan vara bidragande till detta. Stöldmärkning rekommenderas. 
 
§ 10 Trafiksäkerhet. Föreningen har gjort påstötningar till berörda om gång- och cykelvägar.  
        Hittills utan framgång. Sara Pålbrant har haft en egen kommunikation med 
        trafiksäkerhetsverket angående situationen i Djupvik. Hastighetsbegränsning önskas. 
        Säkrare busshållplatser efterlyses i såväl Djupvik som Stenåker. 
 
§ 11 Sandviksudden. En detaljplan är ute på remiss. Ordföranden informerade om den.  
        Det rör sig om flerfamiljshus i sluttning in mot Stenåker och ett 20-tal villor. 
        Mötet uppdrog till ordföranden att utforma ett positivt remissvar och påtala behovet av gång- 
        och cykelväg och VA-dragningar efter Utviksvägen. 
 
§ 12 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 
 
 
Gunnar Olsson  Eva Wastenson Hans Larsson   Göran Edgren 
Ordförande  Sekreterare Justeringsman.        Justeringsman 


